重庆外语外事学院日语外籍教师招聘启事

为进一步提升我校的国际化水平，适应外语学科教学需要，现公开招聘优秀的日语外籍教师，同时欢迎来自海内外的热忱推荐！
一、招聘岗位及人数
合同制的全职日语外籍教师1名，合同期为1年，到期后经双方同意可续聘。
二、岗位要求
1、外籍教师应来自与讲授课程相对应的母语国家；
2、具有本科及以上学历，语言学、文学、教育等专业优先；
3、具有2年或2年以上的相关语言教学经历（须出具正式证明材料）；
4、年龄60周岁以下，身体健康，具有良好的个人品质、健康向上的心理素质及善于合作的团队精神；
5、遵守中华人民共和国法律和法规，在其原居住国内无法律纠纷，无犯罪记录（须出具正式证明材料）。
三、补充说明
1. 外籍教师任教期间，学校为外籍教师免费提供住宿。
2. 我院目前有渝北校区和綦江校区，外籍教师需服从安排到指定校区工作。
四、申请方式
如果您对外籍教师职位感兴趣，请发送简历至重庆外语外事学院国际合作与交流处邮箱。若想要了解更多的信息，欢迎与我们联系：
联系人：陈老师
联系电话：（023）88790950（周一至周五08:30—12:00,14:30—17:00）
国际合作与交流处邮箱：sisunfwsc@126.com
地址：重庆市渝北区龙石路18号
 
 
关于我们
重庆外语外事学院创立于2001年11月, 是一所纳入国家普通招生计划、具有学士学位授予权，经教育部批准的首批独立本科院校。经过二十年的建设，学院已发展成为以外语学科为优势，文、经、管、艺协调发展，致力于培养“通外语、精专业、重实践”的复合型、应用型人才的外语类院校。
重外已充分形成以语言类学科见长，文学、教育学、管理学、音乐、艺术等门类协调发展的学科格局，特色鲜明，多元并举。学校现有英语学院、东方语学院、西方语学院、 国际汉语教育学院、国际商管院、文学与新闻传播学院、艺术学院、音乐学院等学院。
我校现有两座校区，分别位于重庆市渝北区和綦江区。渝北校区地处国家级开发区——重庆市两江新区，距重庆江北机场3公里，距重庆市中心15公里，拥有功能完善、配套齐全的教学、实验实训、运动和生活设施；綦江校区地处重庆东大门——綦江区东部新城，离重庆市中心40分钟车程，学校设施现代，功能完善，校园内环境幽美，空气清新，是读书求学的好地方。


Full-time Japanese Foreign Teacher Wanted
To further enhance the internationalization of our college and to meet the teaching needs of foreign language subjects, we are now openly recruiting excellent Japanese foreign teachers, and also welcome enthusiastic recommendations!
1. Recruitment Positions:
One full-time foreign teacher of Japanese on contract basis for one year, renewable upon mutual agreement;
2. Job Requirements
1). The foreign teacher is supposed to come from the native country corresponding to the course being taught.
2). Bachelor degree or above, majoring in linguistics, literature, education preferred.
3). 2 years or more of relevant language teaching experience is required (official supporting documents must be provided);
4). Being under 60 years of age, in good health, with good personal qualities, healthy psychological qualities and a cooperative team spirit.
5). Abide by the laws and regulations of the People's Republic of China, have no legal disputes in their country of origin and no criminal record (official supporting documents must be provided).
3. Additional Information
1. The school provides free accommodation for foreign teachers during their teaching period.
2. There are two campuses for our college, Yu Bei and Qi Jiang Campus. Foreign teachers are supposed to comply with the arrangement to work in the designated campus.
4. Application Methods
If you are interested in this position, please send your resume to the E-mail of International Cooperation and Exchange Office. If you have any questions, welcome to contact us.
5. Contact Information
Cissy Chen
Email of International Cooperation and Exchange Office:  sisunfwsc@126.com
[bookmark: _GoBack]Telephone: 0086-23-88790950 (During working time from Monday to Friday: 08:30—12:00,14:30—17:00)
Address: No. 18, Longshi Road, Huixing Street, Yubei District, Chongqing, PRC
401120 (Chongqing Institute of Foreign Studies)
 
About us
Chongqing Institute of Foreign Studies is a comprehensive collage founded in 2001. It enjoys perfect campus condition, strong and high level education system and distinguishing feature and offers bachelor's programs in various fields. CIFS has two campuses, one in Yubei and the other in Qijiang. The Yubei campus is located in Liangjiang New Area, featuring convenient transport, complete functions and well-equipped facilities. The Qijiang Campus lies in the suburban Qijiang District, and provides modern residence halls and high-tech teaching buildings. Walking around the campuses, you can enjoy the tranquil and beautiful environment. CIFS has expanded its teaching and research fields to Language, Management, Economics, literature, Art, including 33 majors for Bachelor’s Degree. Due to decades ’development, there are about 13,000 students and 1,000 faculty and staff on the campus. CIFS focuses on creating a diverse and inclusive campus culture. The inspiring open lectures given by our foreign experts, various student clubs and organizations, and a wide range of cultural festivals and campus events invigorate the school.


